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Een half jaar na afronding
verkennings-fase: hoe staat het numet
vervolg?
De energiewereld staat op zijn kop. Iedereenworstelt met zijn gas- en
stroomrekening, kijkt reikhalzend uit naar alternatieven voor duur aardgas,
en staat te popelen om een bijdrage te leveren aan de energietransitie. Die staat
sinds de Russische inval in Oekraïne niet alleenmaar in het teken van klimaat,
maar nu ook van energiezekerheid, onafhankelijkheid en betaalbaarheid.

En uitgerekend nu is het stil rondom ETO, dat bij besluit van de laatste ALV’s nu
als Commissie namens de VvE’s van Oostpoort 7 en 11 aan een passende
energietransitie werkt. Veel te stil. Hoe komt dat? Een tussenstand.

● Eerste stap afgerond en goedgekeurd

Deze stilte is het vooral gevolg van het feit dat wij ons voor de te nemen stappen
in het transitieproces voor Oostpoort 7 en 11 gecommitteerd hebben aan
gemeentelijke subsidies en de daarbij opgestelde regelingen en formats.

De eerste stap, de Verkenningsfase, hebben we succesvol afgerond, inclusief de
goedkeuring van de Gemeente Amsterdam. De financiën zijn afgewikkeld en
goedgekeurd en ook onze conclusies worden gedeeld. Dat is het goede nieuws.

Over de vraag hoe de conclusies uit de Verkenningsfase omgezet kunnen
worden in een door subsidies ondersteund vervolgtraject wilde de Gemeente
zich echter nader beraden.

● Hoe passen ETO-wensen in de subsidieformats van de Gemeente?

Onze conclusies uit de Verkenningsfase kwamen er in grote lijnen op neer dat
binnen Oostpoort 7 en 11 veel steun bestaat voor een vervolgtraject richting
verduurzaming, waarbij vooral gekeken zal worden naar een (collectieve vorm
van) warmtelevering die gekoppeld is aan warmte-koudeopslag (WKO).
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Daarbij werden twee voorwaarden geformuleerd. Eén: naast warmte willen wij
ook de mogelijkheid van koeling in het pakket hebben zitten, en twee: er moet
een invulling worden gegeven aan het begrip keuzevrijheid (c.q. voorkomen dat
onze positie als energiegebruikers verzwakt wordt door het verlies van de
huidige vrijheid van leverancierskeuze).

De Gemeente begreep onze conclusies en de bijbehorende uitgewerkte
ondersteuningsbehoefte heel goed, maar gaf ook aan dat deze niet goed pasten
in het format voor vervolgstappen waar het bestaande subsidiesysteem in
voorziet. Ons enthousiasme en de steun die vanuit de VvE-vergaderingen naar
voren is gekomen, waren voor de Gemeente echter aanleiding toe te zeggen om
snel en positief mee te denken over hoe dan wel verder.

Maar op de een of andere manier is het onze gesprekspartners bij de gemeente
vooralsnog niet gelukt om de daad bij het woord te voegen. Diverse afspraken
tussen ETO en de Gemeente om invulling te geven aan dit vervolg zijn door de
Gemeente steeds afgezegd. Hierdoor zijn we sinds het voorjaar geen stap
verder gekomen.

● Zelf alternatieven onderzoeken

ETO is inmiddels door de VvE’s van 7 en 11 benoemd als Commissie, en vanuit
die hoedanigheid zal ETO het daar dan ook niet bij laten zitten. Enerzijds blijven
we proberen om de voortgang met de Gemeente te activeren. Maar we gaan
ook onderzoeken welke wegen ons, ook los daarvan, open staan. Want juist nu
de energiewereld in een totaal nieuwe situatie terechtgekomen is, met
structureel hogere prijzen, is het van belang als VvE’s zelf aan de bal te blijven
en te proberen de eigen energietoekomst actief vorm te geven. We gaan kijken
met welke onderdelen of aspecten van het vervolgtraject dat we in gedachten
hadden we zelf al een stukje verder kunnen komen. We benaderen mensen en
partijen in ons netwerk die ons daarbij kunnen helpen.

We gaan er vanuit dat wij jullie binnenkort met nieuws over concreet te nemen
vervolgstappen kunnen informeren.

Wordt vervolgd!


